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Protokół nr XLIV/2010 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 27 stycznia 2010 roku w sali konferencyjnej          

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

                                                                               
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Drabko o godzinie 14.30 otworzył obrady 
XLIV sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  
w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W komisji wniosków pracowali: 
Radni: M. Rozmysłowicz, M. Szkwarek. 

 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 

            Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  
z dnia 28 grudnia 2009r.  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
3.  Podjęcie uchwał  w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2010, 
b) w sprawie zmiany do uchwały nr XXXII/61/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z 

dnia 5 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2009, 

c) uchwalenia planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 
gminy Zawidów na 2010r. 

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Zawidowa, 
e)  wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
4. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
5. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
6. Wręczenie wyróżnień związanych z nadaniem pośmiertnie tytułu honorowego 

obywatela Miasta Zawidów Panu Stefanowi Hołubiczce. 
 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący R. Drabko zwrócił się z zapytaniem, czy 
ktoś spośród obecnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 

Wniosków nie złożono. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie  
z dnia 28 grudnia 2009r.  

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że protokół nr XLIII został przedstawiony  
w terminie statutowym oraz zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu. 
Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący R. Drabko poddał projekt protokołu nr XLIII z sesji Rady Miejskiej w dniu 28 
grudnia 2009 r. pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-8, przeciw-0, wstrzymujących się 
-3/ - zatwierdziła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący R. Drabko poinformował o pismach wpływających do Rady Miejskiej: 
- wniosek o wprowadzenie do porządku obrad na najbliższej sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  
w Zawidowie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. Wniosek został podpisany 
przez grupę radnych: J. Dworakowski, J. Kozłowska, W. Michalkiewicz, M. Szkwarek,  
M. Rozmysłowicz, 
- wniosek Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie o przedłużenie obowiązywania 
dotychczasowych taryf do 31.05.2010r., 
- pismo z Krajowego Biura Wyborczego dotyczące sprawy przeglądu istniejącego podziału 
gminy na stałe obwody głosowania i okręgi wyborcze dla wyborów radnych pod kątem 
spełnienia kryteriów ustawowych, 
- życzenia od pana Huberta Papaja - Prezesa Zarządu Forum Przewodniczących Rad Gmin  
i Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
- informacja od Wojewody Dolnośląskiego dotycząca ogłaszania aktów normatywnych, 
- zaproszenie na XX-lecie Samorządu Terytorialnego do Poznania, 
- zaproszenie na wycieczkę autokarową na Ukrainę, która odbędzie się od 23 do 29 maja. 
Następnie Przewodniczący R. Drabko poinformował, iż na dyżurach odwiedził go pan Marciniak 
odnośnie zakłócania spokoju przy ul. Wilczej oraz koncesji na sprzedaż alkoholu. Poruszył 
również temat odnośnie oświetlenia oraz utwardzenia drogi, z tym samym również przyszedł pan 
Nieckarz. Pan Tyszecki także ma podobny problem. 
Następnie Przewodniczący R. Drabko poprosił Przewodniczących Komisji Stałych, aby 
przygotowali tematy do omówienia na sesjach, ponieważ trzeba opracować plan pracy Rady 
Miejskiej. 
 

3. Podjęcie uchwał  w sprawie: 
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2010 

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany w komisjach, a następnie 
poprosił o stanowiska Komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Radny Andrzej Pilarski zapytał, co skłoniło Urząd do zmiany koncepcji oraz do przeniesienia 
kwoty 9.000 zł z Ośrodka Kultury do Urzędu. Koncepcja była taka, aby zreorganizować OK,  
a teraz jest rezygnacja z koncepcji. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że nie jest to rezygnacja z koncepcji. Ubiegając się o środki  
z Zarządu Głównego Szkolnego Związku Sportowego wskazano, że nie może starać się o to 
finansowanie instytucja kultury, lecz musi to być jednostka samorządu terytorialnego. 
Koordynator sportu musi być zatrudniony przez gminę na umowę zlecenie. 
Radny A. Pilarski stwierdził, że ta koncepcja upada z tego względu, iż można nie uzyskać 
środków. 
Skarbnik Miasta dopowiedziała, że animator sportu musi znajdować się przy gminie, ponieważ 
obiekt sportowy należy do gminy. 
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Radny A. Pilarski zapytał, czy w zeszłym roku gmina miała również dofinansowanie. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że tak. 
 
Radna Gabriela Micińska zapytała odnośnie §4, a konkretnie kwoty 25.000 zł. Jak to poręczenie 
będzie technicznie wyglądało. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że po przyjęciu uchwały przez Radę, Burmistrz Miasta będzie 
musiał wydać zarządzenie w ramach jakiego banku oraz jakiej wysokości będzie to poręczenie 
na podstawie wniosku złożonego przez Partnerstwo Izerskie. 
Radna G. Micińska zapytała, na jak długo to poręczenie jest udzielane. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że jest udzielane na rok budżetowy.  
Radna G. Micińska zapytała, jak Partnerstwo będzie się rozliczać z tych środków. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że poręczenie to będzie wykorzystane, gdy Partnerstwo Izerskie nie 
dostałoby pieniędzy. Wówczas wszystkie gminy spłacałyby kredyt do wysokości 25.000 zł. Jest 
możliwość, że Partnerstwo nie będzie w ogóle korzystać z kredytu, ponieważ dostaną transze 
zwrotne.  
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XLIV/222/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 stycznia 2010r. w sprawie:  
wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2010. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XLIV/222/2010, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany do uchwały nr XXXII/61/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z 
dnia 5 lutego 2009r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2009 

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany w komisjach, a następnie 
poprosił o stanowiska Komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XLIV/223/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 stycznia 2010r. w sprawie:  
w sprawie zmiany do uchwały nr XXXII/61/2009 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 5 lutego 
2009r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Uzależnień na rok 2009 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XLIV/223/2010, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) uchwalenia planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych 
gminy Zawidów na 2010r. 
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Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany w komisjach, a następnie 
poprosił o stanowiska Komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Radna Jadwiga Kozłowska poprosiła o możliwość większego nadzorowania prac przez osoby, 
które będą zatrudnione przy pracach interwencyjnych. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XLIV/224/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 stycznia 2010r. w sprawie:  
uchwalenia planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych gminy Zawidów 
na 2010r. 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-11, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła projekt uchwały nr XLIV/224/2010, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

d) ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Zawidowa 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że projekt był omawiany w komisjach, a następnie 
poprosił o stanowiska Komisji.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za głosowaniem indywidualnym.  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za głosowaniem indywidualnym. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za głosowaniem indywidualnym. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Uchwała nr XLIV/225/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 27 stycznia 2010r. w sprawie:   
ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Zawidowa 
 
Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-6, przeciw-5, wstrzymujących się 
-0/ - podjęła projekt uchwały nr XLIV/225/2010, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

e) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie 
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej. 
Radna J. Kozłowska zgłosiła kandydaturę radnej Marii Szkwarek, która wyraziła zgodę na 
kandydowanie. 
Następnie do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury niżej wymienionych radnych: 

1. Włodzimierz Michalkiewicz – zgłoszony przez radną J. Kozłowska, 
2. Mirosław Rozmysłowicz – zgłoszony przez radnego Janusza Dworakowskiego, 
3. Jadwiga Kozłowska – zgłoszona przez radną Teresę Brud. 

Zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący R. Drako poddał pod głosowanie przyjęcie składu Komisji Skrutacyjnej  
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Rada Miejska w obecności 11 radnych, w głosowaniu:/za-8, przeciw-0, wstrzymujących się 
-3/ - zatwierdziła skład osobowy komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący R. Drabko ogłosił kilka minut przerwy. 
Po zakończeniu przerwy Przewodniczący R. Drabko poinformował, że na sali obecnych jest 11 
radnych.  
 
Po przedstawieniu zasad głosowania przez radną J. Kozłowska rozpoczęto głosowanie. 
Po przeliczeniu kart do głosowania radna J. Kozłowska przedstawiła wynik głosowania. 
Radna M. Szkwarek otrzymała:  
za – 5 głosów 
przeciw – 3 głosy 
wstrzymuje się – 2 głosy 
głos nieważny – 1 głos 
Komisja Skrutacyjna stwierdza, że w wyniku wyborów, Wiceprzewodniczącym Rady 
Miejskiej w Zawidowie, nie została radna Maria Szkwarek, ponieważ nie uzyskała 
wymaganej większości głosów. 
 
Radna M. Szkwarek podziękowała za zgłoszenie jej kandydatury oraz za pracę Komisji 
Skrutacyjnej. 
 

4. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy gmina konsultuje się z inspektorem nadzoru odnośnie inwestycji 
prowadzonej na terenie szkoły, radny ma na myśli boisko szkolne. Radny chciałby poznać dane 
technologiczne kładzenia nawierzchni boiska oraz zapytał, czy jest to dopuszczalne, aby przy tak 
niskich temperaturach prace odbywały się, a także czy daje to odpowiednią gwarancję. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że nie udało mu się poznać właściciela firmy, która wygrała 
przetarg. Dziś pan Kostrzewa miał przyjechać z przedstawicielem producenta nawierzchni. 
Natomiast jeśli chodzi o kontakt z inspektorem nadzoru to jest on na bieżąco. Pani inspektor 
wystosowała dwa pisma do tej firmy o wstrzymanie robót ze względu na brak danych odnośnie 
temperatury. Od 19 grudnia naliczane są kary za każdy dzień w wysokości 2.800 zł. Następnie 
Burmistrz Miasta dopowiedział, że tak będzie zawsze jeśli czynnikiem decydującym  
o wygraniu przetargu będzie najkorzystniejsza oferta, czyli po prostu wygra ten, kto będzie 
najtańszy. 
Radna Gabriela Micińska stwierdziła, że na dzień dzisiejszy jest już 100.000 zł kary. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że około 100.000 zł. 
 
Radna Janina Kwolek zapytała, czy jest prowadzona dokumentacja temperatury oraz 
dokumentacja fotograficzna sposobu przemieszczania namiotu po boisku. Czy wiadomym jest  
w jakim czasie w dodatniej temperaturze kładziona nawierzchnia uzyskuje pożądane 
właściwości. Następnie radna zapytała, czy jest szansa, aby nie zmarnować tych pieniędzy, które 
zostały już wydane, czy nie lepiej byłoby odebrać tą inwestycję i zlecić innemu wykonawcy. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że jeśli chodzi o temperaturę to jest ona określona w dzienniku 
budowy, a także są zdjęcia. 
 
Radny Marian Gorgolik zapytał, czy wykonawca wpłacił kaucję gwarancyjną na poczet 
wykonania prac, oraz czy pieniądze, które są naliczone za zwłokę, na bieżąco wpływają na konto 
Urzędu Miasta. Następnie radny zapytał, na jaki okres wykonawca udziela gwarancji na tą 
inwestycję. 
Burmistrz Miasta poinformował, że gwarancja udzielona jest na 36 miesięcy. Następnie 
Skarbnik Miasta dopowiedziała, że należyte zabezpieczenie na wykonanie umowy w wysokości 
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54.000 zł są na rachunku bankowym, natomiast jeśli chodzi o odsetki to są one naliczane  
w momencie odbioru inwestycji. 
Radny M. Gorgolik zapytał, czy oświetlenie placu budowy na boisku jest zasilane z Zespołu 
Szkół. 
Skarbnik Miasta oznajmiła, że jest zasilane z oświetlenia ulicznego. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy wykonawca sali nie zgłaszał zagrożeń odnośnie terminu realizacji 
tej inwestycji, ponieważ warunki są niesprzyjające. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że nie.  
 
Radna J. Kwolek zapytała, czy rozbiórka sali gimnastycznej była obwarowana technicznymi 
wymaganiami. Czy były zachowane należyte wymogi rozbierania tej ściany. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że inspektor nadzoru był obecny oraz wszystko odbyło się zgodnie  
z wymogami.  
Radna J. Kwolek zapytała, czy inspektor nadzoru był obecny podczas ściągania dachu i czy 
pilnował warunków rozbiórki. 
Burmistrz Miasta poinformował, że był obecny. 
 
Radna G. Micińska odnośnie elementów z rozbiórki, które miały zostać przeznaczone do 
sprzedaży, radna zapytała, czy to już nastąpiło oraz czy są jakieś wpływy do kasy Miasta. Radnej 
konkretnie chodzi o okna i parkiet z sali. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że nic do tej pory nie zostało sprzedane. Okna są zmagazynowane  
w Przedsiębiorstwie Usług Komunalnych i komisja rozstrzygnie komu zostaną sprzedane, 
ponieważ jest wielu chętnych. Natomiast parkiet nie nadawał się do sprzedaży, został on 
przeznaczony na opał dla osób starszych. 
Radna G. Micińska zaproponowała, aby na stronie internetowej stworzyć zakładkę, w której 
byliby ujęci honorowi obywatele Miasta Zawidowa, czyli pan Stefan Hołubiczko oraz ksiądz 
Stanisław Gawlik. 
 
Radny A. Pilarski, odnośnie panujących niskich temperatur, zapytał czy gmina kontroluje za 
pomocą swojej jednostki zapotrzebowanie tych najbiedniejszych, bądź tych najbardziej 
potrzebujących opał. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że jest bardzo wyczulony na te rzeczy. Następnie dopowiedział, że 
zespół pani Anny Kozłowskiej jest wysoce profesjonalny. Gmina dostała również 15 ton węgla  
z kopalni, który został podzielony i rozwieziony. 
Radny A. Pilarski oznajmił, że w porządku obrad sesji zwyczajnej, odbywających się w lipcu  
i styczniu umieszcza się punkt dotyczący sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady za 
poprzednie półrocze. Radny zapytał na jakim etapie jest takie sprawozdanie opracowywane, czy 
jest w ogóle. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że zapomniano o tym. 
Radny A. Pilarski zapytał, czy Burmistrz jest zadowolony z akcji odśnieżania miasta. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że nie ma sprawy, której nie można byłoby zrobić lepiej i sprawniej. 
Burmistrz nie jest zadowolony, a system, który funkcjonuje jest niewłaściwy. Gmina odśnieża  
w miarę posiadanych środków. 
 
Radna G. Micińska oznajmiła, że na ulicy Pułaskiego zrobił się duży otwór przy studzience 
ściekowej, postawiono tam znak, radna zapytała kiedy zostanie to naprawione. 
Burmistrz Miasta oznajmił, że dokładnie nie wie. Jak tylko będą odpowiednie warunki, to  
w pierwszej kolejności wyda polecenie naprawy. 
 
Radna Teresa Brud poprosiła, żeby przypomnieć mieszkańcom co należy do ich obowiązków 
odnośnie odśnieżania chodników przy posesjach.   
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Radna M. Szkwarek podziękowała w imieniu uczestników za organizację spotkania 
opłatkowego. Szczególne podziękowania należą się pracownicom Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, Związkowi Emerytów i Rencistów, Ośrodkowi Kultury, a także uczestniczącemu  
w spotkaniu Burmistrzowi Miasta – panu Józefowi Sontowskiemu.   
 
Radny M. Gorgolik zapytał, czy wiadoma jest przyczyna nacieku na zbiegu ulic Zgorzeleckiej  
i Lubańskiej, który zalewa całą jezdnię. Radny poprosił o sprawdzenie tej przyczyny. 
 
Radny A. Pilarski odnośnie analizy wynagrodzeń nauczycieli sporządzanej przez gminę do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, zapytał czy wynagrodzenia nauczycieli mieszczą się  
w średniej. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że wysłano do RIO wersję roboczą do sprawdzenia. Następnie 
dopowiedziała, że do Rady również trafi to sprawozdanie.  
 
Przewodniczący R. Drabko powrócił do tematu odnośnie boiska przy Szkole. 
Pani mecenas oznajmiła odnośnie zamówień publicznych, iż prawo nie dopuszcza zmiany 
umowy już zawartej jeśli w umowie tej nie przewidzi się konkretnych warunków tej zmiany. 
Termin był realny dla wykonawcy i wykonawca godził się na niego. Wykonawcę traktuje się 
jako profesjonalistę, on wie czego się podejmuje i w określonym terminie zobowiązał się to 
wykonać. Nie ma możliwości aneksowania tej umowy chyba, że wystąpiłaby siła wyższa. 
Następnie pani mecenas oznajmiła, że nowe zmiany ustawy prawo zamówień publicznych są 
jeszcze gorsze dla zamawiającego. 
 
Przewodniczący R. Drabko wobec braku pytań zakończył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych 
chciałby złożyć wnioski. 
Wniosków nie złożono. 
 

5. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski 
 
Przewodniczący R. Drabko stwierdził, że punkt ten został zrealizowany, ponieważ odpowiedzi 
były udzielane na bieżąco, a wniosków nie zgłoszono. 
 

6. Wręczenie wyróżnień związanych z nadaniem pośmiertnie tytułu honorowego 
obywatela Miasta Zawidów Panu Stefanowi Hołubiczce 

 
Przewodniczący R. Drabko oraz Burmistrz Miasta wręczyli pani Helenie Hołubiczko, panu 
Arturowi Hołubiczko oraz panu Tomaszowi Hołubiczko wyróżnienia związane z nadaniem 
pośmiertnie tytułu honorowego obywatela Miasta Zawidów panu Stefanowi Hołubiczce. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 18.00 
zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Magdalena Kasperek         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Robert Drabko 
 
 


